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Vragen van het lid Ypma (PvdA) aan de Staatssecretaris van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het bericht dat de meerderheid van de 
VO-scholen alsnog toetsscores wil zien (ingezonden 15 juli 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het onderzoek en bericht van de Vereniging Openbaar 
Onderwijs (VOO) «Meerderheid VO-scholen wil alsnog toetsscores zien»?1 

Vraag 2
Herkent u de uitkomst van de enquête dat het merendeel van de scholen in 
het voortgezet onderwijs geen genoegen neemt met het schooladvies van de 
basisschool? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat dit tegen de motie van het lid Ypma2 ingaat die 
scholen verplicht het schooladvies leidend te laten zijn? 

Vraag 4
Hoe beziet u het resultaat dat 40% van de ondervraagde leerkrachten 
aangeeft dat zij na de uitkomst van een hogere toetsscore geen reden zagen 
om het advies aan te passen? 

Vraag 5
Kunt u inzichtelijk maken welke overwegingen leerkrachten gebruiken als zij 
het advies heroverwegen en tevens of de ouders van de leerling betrokken 
worden in dit proces? 

Vraag 6
In hoeverre was u op de hoogte van de geschetste signalen dat er in 
bepaalde regio’s afspraken zijn tussen scholen voor primair en voortgezet 
onderwijs om de resultaten van het leerlingvolgsysteem bepalend te laten 
zijn voor het eindadvies? Deelt u de mening dat dit een negatieve impact kan 
hebben op het advies wat aan leerlingen gegeven wordt? Kunt u aangeven 

1 http://www.voo.nl/Nieuws/meerderheid-vo-scholen-wil-alsnog-toetsscores-zien
2 Motie van het lid Ypma over toelaten van kinderen op basis van het schooladvies (Kamerstuk 

34 000-VIII-33)
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welke stappen u gaat ondernemen om soortgelijke situaties te voorkomen in 
de toekomst?
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